



Rasbo IK

Innebandy

2017-11-23

Protokoll vid sektionsmöte för Rasbo IK Innebandy

Närvarande: Thomas Lundqvist (TL), Björn Olofsson (BO), Stefan Samuelsson (SS), Johan Persson (JP), Ulf Jansson (UJ), Camilla Fredriksson (CF), Daniel Lundmark (DL), Kajsa Mörlin (KM) och Anna Strandh (AS)

Frånvarande: Fredrik Falk, Annette Gusén, Marcus Strömberg, Anders Brunvall, Mattias Kalliomaa, Malin Forsberg och Emma Ahlinder

§ 11 Mötets öppnande

TL hälsade alla välkomna och öppnade mötet

§ 12 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes

§ 13 Föregående protokoll

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna med följande noteringar:

1. Sargsponsorlistan som AG skulle ordna saknas fortfarande. TL kontakter AG.
2. Reservdelar till sarg som skulle köpas in är ej genomfört ännu. JP tar tag i detta direkt.
3. Mall för Klubbrabbatten ej gjord. SS ordnar denna i god tid inför kommande säljstart.
4. AG skulle kolla upp förtjänsten på Klubbrabbatten för att se om vi ska fortsätta eller om vi ska gå över till att sälja något annat. TL mailar och påminner AG.
5. UJ och SS har tagit emot utdrag från polisregistret. SS mailar lista till TL som kollar upp om några inte lämnat in sitt ännu.
6. 25 ledare har i år genomfört utbildningen ”människan” vilket är ett krav från UIBF. Mycket gott resultat. TL kollar upp om något lag inte har någon utbildad.

§ 14 Ekonomi

a) Rapport om dagsläget

TL gick igenom hur det ser ut i dagsläget.

b) Status spelaravgifter

Alla lag utom akademilaget har betalat. BO kollar upp detta.
Några lag har betalat utan skriva namn på betalning. TL kollar detta.



Rasbo IK

Innebandy

c) Status sargreklam

Många avtal går ut i december. Så fort listan kommer så måste vi kontakta dessa för ev. förlängning. TL mailar AG om lista.

d) Satus rabatthäften

TL saknar sammanställning av Thomas Djerfh (P02). Har mailat och väntar på svar. Alla lag har betalat in fast några saknar namn på inbetalning.

e) Svenska spel – gräsroten

Rasbo IK Innebandy ska totalt få 8709kr för detta. Pengar betalas ut från HS. Här kan vi göra mer reklam för detta i framtiden för att kunna få in ännu mera pengar.

§ 15 Innebandygalan

Styrelsen beslutar om att lägga galan söndag 22 april 15.00 i Hall 2000.

TL kontaktar LPK om bokning av hallen. Mer detaljer tar vi på kommande möte.

§ 16 Styrelsen

Vad gör vi idag:

Material, Sponsring, aktivitetsstöd, jaga och fördela träningstider, innebandygalan, lagfotografering, kontaktperson gentemot LPK, iBIS ansvarig serieanmälan/licenser, klubbbrabbatten, delta på möten med HS, hemsida och sociala medier

Vad ska/bör vi arbeta med i framtiden:

Föreningsutveckling, årsfest för Rasbo IK (hela), gemensam materialdag med fotbollen strukturera upp uppgifter, skapa en årscykel.

Roller som saknas/kommer saknas efter årsmötet:

Utbildningsansvarig, Ordförande, Kassör och sekreterare.

Arbetsfördelning:

Detta kommer bli en stor fråga på vårt kommande möte i januari.

Alla kan innan det mötet fundera lite på vad man kan bidra med när det kommer till ovanstående punkter.

§ 18 Övriga frågor

a) Inkomna frågor från P08-09

Vill lämna det som ska bakas till innebandygalan 15min innan istället för 1 timme.

Styrelsen beslutar att justera detta till kommande gala.

Hur gör vi med närvarorapportering vid inlånade spelare?

Man lägger upp dessa spelare i laget.se som inlånade och kryssar i så det endast visas för administratörer.



Rasbo IK

Innebandy

b) Inkommen från damlaget

Hur prioriteras damlaget?

Fanns en känsla i damlaget att man inte var prioriterade och därför hade man svårt att locka spelare. Detta gällde bl.a. det saknades matchshorts m.m. samt att fördelningen av halltider inte var helt bra. UJ svarade på klädfrågan att det är en fråga för laget att ha koll på vad som finns och beställa om något saknas. TL/BO svarade angående halltider där tränare från damlaget varit med och lämnat önskemål samt inte haft några synpunkter på dom tider som dom fått. Dock bra att det nu finns spelare från damlaget med i styrelsen som kan vara delaktiga i jobbet kring dessa och liknande frågor.

c) Inkommen fråga från P06-07

Vill ha dispens för att inte ha någon styrelserepresentant från laget då dom är få spelare.
Styrelsen beslutar att inte ge P06/07 någon dispens för detta.

d) Inkommen frågan från P10-11

Önskar köpa in 4st mindre mål så knattelag kan träna med dessa samt arrangera egna poolspel.

Styrelsen beslutar att omgående köpa in detta. TL kollar upp detta och beställer.

e) Övrigt som kom upp

1. TL skriver ut och laminerar papper med alla föreningar och deras loggor som kan sättas på dörrarna till omklädningsrummen.
2. Numrera och göra en beskrivning för hur sargen ska plockas ner.
JP kollar siffror med Swerink för numrering.

§ 19 Nästa möte

Nästa möte i januari. TL mailar ut datum.

§ 20 Avslutning

TL tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Protokollet skrivet av:
Thomas Lundqvist
20171127